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ÅRSMØTET AVHOLDES I KLUBBHUSET I TROMSDALEN 
DATO: 13/3-2025 kl. 18:00 

Sakliste: 

1. Godkjenning av innkalling, dagsorden og forretningsorden 
2. Valg av møteleder, sekretær og tellekorps 
3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 
4. Medlemskontingent    
5. Styrehonorar     
6. Utsending til fylkesårsmøtet 
7. Gjennomgang og godkjenning av årsmelding. 
8. Revidert regnskap 2024. (Legges ut som vedlegg nærmere årsmøtet) 
9. Budsjett 2025 (se årsmelding) 
10. Innkomne saker: 
11. Fra styret: Innlemming av «Tromsdalsopplevelser» som en del av Vjff. 
12. Andre innkomne saker til årsmøtet. Frist 3. mars 2025 på mail til jollars@icloud.com 
13. Valg av styre og utvalgsmedlemmer for 2025 
14. Valg av valgkomite 
15. Valg av 2 revisorer. 

 
Det legges inn pause underveis med servering av mat, drikke og kaffe. 

Velkommen! 
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Årsmelding 2024 
Kjære medlemmer i Verdal Jeger- og Fiskerforening. 
Det er snart årsmøte og på tide å oppsummere året som har gått. Årsmeldingen blir som 
vanlig publisert på vår hjemmeside. Det blir lagt ut noen eksemplarer i papirformat ved 
oppmøte på årsmøtet som blir avholdt 13.mars oppi klubbhuset. 

Vi har hatt mange styremøter i år også pga stor aktivitet både internt og eksternt. Som 
leder har jeg blitt invitert på mange møter utenom våre interne møter. Har dette året 
også deltatt både på fylkesårsmøte Nord-Trøndelag og landsmøtet NJFF på Hamar. 
Disse møtene og alle andre har jeg referert om på styremøtene. Det virker som vår 
forening blir invitert i flere møter og sammenkomster enn tidligere. Det må vi vel se på 
som positivt at vi som en forening blir ønsket i å bidra i forskjellige agendaer i vår 
kommune og fylke.  

Når det gjelder summering av de enkelte utvalgene sine aktiviteter som jeg vanligvis har 
skrevet noen ord om, så viser jeg i år til deres årsmeldinger. Vil med stolthet si at vi 
fortsatt er en veldig aktiv forening med utrulig engasjerte og flinke personer. Det som 
uroer meg litt er at jeg stadig vekk får inntrykk av at det er vanskelig å få med nye 
utvalgsmedlemmer i de ulike utvalgene og styret. Spesielt det å få med yngre krefter er 
en utfordring føler jeg, men vi skal ikke gi opp. Virker som dugnadsånden er litt dalende 
blant folk flest i en travel og litt urolig tid. Men de som deltar i alle deler av vår forening 
gjør en kjempejobb STOR TAKK til alle sammen ���� 

Arealplan utarbeidelsen har blitt satt litt på vent pga aktiviteten rundt omkring har vært 
veldig høy. Nytt i noe som fletter seg litt inn i arealplanen er at vi har overtatt 
Tromsdalsopplevelser etter at vi som deleiere der valgt å oppløse AS`et i 
Generalforsamlingen. Dette er ganske så nytt og behandlet i de siste styremøtene våre, 
så kommer med mere info senere.  

Det har som de aller fleste har fått med seg vært et bedrøvelig år når det gjelder 
laksefiske i vår kjære elv. Dette har medført ekstra møtevirksomhet for oss mange, og 
spesielt for Elv-utvalget og deres leder Jon Olav. De gjør en kjempejobb mot tunge 
aktører. Dette med villaksen vår ser jeg på som utrolig og kritisk viktig nå slik situasjonen 
er for den. I et folkemøte om elva på SNK i høst hadde ordfører Snorre Sandnes et 
innlegg om status på søknad om utbygging av vernet vassdrag (pilotprosjekt). Et prosjekt 
det er politisk flertall for i kommunestyret. Dette vet vi svaret på i dag. Fra mitt ståsted er 
dette veldig skadelig uansett hvor mye «skånsom utbygging det snakkes om».   



5 
 

Nå har vi over litt tid erfart bruken av nyanlegget vårt på Leirduebanen, og jeg vil påstå 
har innfridd og vel så det. Håper det ikke stopper opp for mye nå når anlegget er oppe og 
fungerer. 

Det jobbes fremdeles med et spennende og ambisiøst utkast fra storvilt på forbedringer 
av eksisterende og noe nytt på anlegget.    

 

Klubbhuset har fått litt oppgradering med nye lys og ovner som er mere strømsparende 
for oss. Nye møbler er på gang fra Verdal videregående skole via Jon Olav og mulig de er 
på plass til årsmøtet. Einar Karsten drifter klubbhuset godt TAKK.  

Medlemstallet er ganske stabilt. 

Med disse ordene i årsmeldingen vil jeg takke alle som deltar i en eller annen form for 
dugnadsarbeide hos oss. Ønsker alle et godt jakt – fiske og frilufts år i 2025 som også er 
friluftslivet år ���� 

                                                                     Terje Vik 

Hovedstyret har i 2024 hatt denne sammensetningen 
Leder      Terje Vik 
Nestleder  John Olav Larsen 
Kasserer  Agnar Løbakk 
Sekretær  John Olav Larsen 
Elve utvalget  John Olav Larsen 
Storvilt utvalget Svein Ove Kulsli 
Kvinneutvalget Anita Verås-Nordskag 
Jaktutvalget  Geir Ove Lerfald 
Fiskeutvalget  Annbjørn Austmo,  
Leirdueutvalget Terje Svendsen 
Studieutvalget Arild Stenberg 
Ungdomsutvalget  Mats Olsen 
 
 

Representasjon 
Verdal Jeger- og Fiskeforening har vært representert på en rekke møter, kurs og 
tilstelninger. 

På Fylkesårsmøtet var Vjff representert med Terje Vik og Arild Stenberg. De samme var 
også Vjffs representanter på Landsmøtet på Hamar 
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ÅRSMELDING FRA FISKEUTVALGET 2024 
Styret har i perioden bestått av: 

Annbjørn Austmo, leder 

Livard Austmo, nestleder 

Rune Johnsen, styremedlem 

Jo Larsen, styremedlem 

 

Utvalget har i perioden hatt ett styremøte. 

Har arrangert tre fiskekvelder med variert oppmøte, kaffekoking og grilling. 

Noen fisker ble det også. 

Utleie av båten har vært meget bra. 

Til sommeren blir det to båter til utleie, en ved Svartbekken, den andre ved Bunes. 

Takk til Inga Berit Lein for naustplass. 

 

Verdal jff fiskeutvalget v/Annbjørn Austmo 
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ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALGET 2024 
Leder: Anita Verås-Nordskag 

Utvalg: Inga Berit Lein  
Ragnhild Leinum  
Janne Storholme 

Renate Musum Stangvik 

 

Miljøtrening 

Vi har gjennomført flere mandags kvelder med miljøtrening og i samarbeid med Nord-Trøndelag 
elghund klubb. Det har vært åpent for alle hunderaser og både kvinner og menn ☺ Det ble 
utstillingstrening, hverdagsdressur og sosialisering. Veldig bra oppmøte de fleste kvelder. 

 

 

Blodsporkurs 
Blodspor/ettersøk kurs ble gjennomført på 4 kvelder i Tromsdalen. Kurset besto av teori 
og praksis. 9 deltakere på årets kurs. Flere fikk gjennomført blodsporprøve og fikk 
godkjent ettersøkshund. 
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Skyte kveld for damer 
Det ble arrangert 1 skyte kveld for damer på rifle- og haglebanen.  (lite oppmøte på kvelden)  

Vi oppfordret jenter til å kom på de ordinære skyte kveldene, der noen fra oss i utvalget deltok 

Takk til Storviltutvalget og leirdueutvalget for samarbeid. 
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Jakthelg for damer 
Den 1-3 november ble det arrangert damejakthelg. Sammenlignet med tidligere år var det mange 
som var på jakt for første gang – og flere hadde nylig tatt jegerprøven. Dette er veldig gøy! 

Fredag ble det informasjon, gjennomgang av sikkerhet på jakt og partering av vilt. Damene fikk 
blant annet prøve seg på hare, gås og skogsfugl med god veiledning av erfarne jegere. Deretter 
ble det servert pannestekt hare og gås med tilbehør. 

Lørdag var den store jaktdagen og damene ble delt inn i 2 jaktlag i Vol haugen.  Jaktlaget felte flere 
rådyr. Alle hadde hatt en lærerik dag med mange opplevelser. Jaktdagen ble avsluttet i klubbhuset 
med jegergryte og Jeger Brødene sitt foredrag om jakthistorier. En stor takk til Espen og Grethe stilte 
med jaktterreng. 
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Kvinneutvalget sender en stor takk til alle som har bidratt med å gjennomføre disse 
aktivitetene. 

Følg med på facebook    jenter vjff 
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ÅRSMELDING FRA LEIRDUEUTVALGET 
Leirdueutvalget 

Terje Svendsen 

Frank Allan Johansen 

Knut Solhaug  

Emil Andre Liff Rømo 

Lars Erik Liff  

Tore Gustavsen 

Mathias Indal  

Sivert Haugan 

Lasse Rotmo  

Bjørn Storhaug 

Trond Matberg 

Martin Matberg 

Kenneth Arntsen 

Tore Sørli 

Marius Bugge Norum 

Mats Olsen 

Stian Neslin Nilsen 

Marcus Vik 

Geir Rømo 

 

Vi har hatt en del utskifting av medlemmer i år også. Noe som har vært litt utfordrende til tider.  

Vi har hatt ei ledergruppe bestående av Terje Svendsen, Frank Allan Johansen, Knut Solhaug og 
Emil Andre Liff Rømo. 

Vi fikk kr 20000,- fra Odd Arild Karlgård, etter en utmerkelse for godt HMS arbeid etter stormen 
på Aker Solution, som skulle videreformidles til et lag eller organisasjon. Vi har hatt ett år med 
litt lavere byggeaktivitet. Det står igjen litt arbeid med sportingbanen før den er ferdig, noe vi må 
prioritere i år. 

Vi har hatt åpent hver tirsdag og torsdag igjennom sesongen med noe varierende besøk. Vi har 
prøvd oss med 2 sportingbaner i perioder, der vi har hatt en lett og en vanskeligere bane med 
blandet tilbakemelding. Vi har hatt både sporting og trapp stevner med bra oppmøte.  

Vi har hatt en skytekveld for damer, noe som ikke ble noen suksess i år, det kom kun 2 stk.  

Vi har vært med som instruktører på jegerprøvekurs, hatt div utleie av banen og eventer. 

Terje Svendsen 
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ÅRSMELDING ELVEUTVALGET 
John Olav Larsen – Leder 

Odin Granheim - Nestleder 

Harald Martinussen – 
Kasserer 

Torgeir Skevik – sekretær 

Jan Erik Haga 

Aleksander Haga 

Ørjan Granheim 

Frode Kjønstad 

Arild Stenberg 

Petter Sandsaunet 

Roar Fanum 

Arne C Aasland  

Elveutvalget har gjennomført flere møter, arbeidsmøter og dugnader, før sesongen, gjennom 
sesongen og etter sesongen. Det er ryddet for fremkommelighet på flere vald, og Landfaldhytta 
ble som vanlig satt i gang for sesongen. Sesongen 2024 ble meget spesiell på mange måter. Selv 
om vannføringen var god i starten av sesongen så manglet de store fangstene. Så kom det store 
sjokket når Miljødirektoratet stengte alt laksefiske i over 30 elver fra Trøndelag og sørover til 
Svenskegrensa «over natta» rundt Sankthans. Innsiget av spesielt stor og mellomstorlaks 
uteble, og elvene ble stengt. Vi i Vjff var stort sett enige i at elva ble stengt, selv om informasjon 
og forhåndsvarsling var total mangelfull. Det viste seg likevel at MD hadde helt rett i sine 
vurderinger. Et nytt sjokk kom derfor 3 uker senere når MD etter Fellesforvaltningas ønske åpnet 
for fiske igjen med et svært strengt og komplisert regelverk. Her var det stor uenighet i hvordan 
Vjff og Fellesforvaltninga tolket innsiget av laks. Det er tydeligvis slutt på «føre var» prinsippet 
som har vært førende i mange år. Nå skulle det fiskes, helst med utstrakt bruk av fang og slipp. 
Uenigheten ble enda større når det ut over i sesongen ble oppdaget sykdom i elva.  Flere laks og 
sjøørret ble funnet død, av flere årsklasser, også en mengde yngel. Fiskene som ble funnet 
hadde store sår og røde merker, samt at de fleste hadde soppdannelser. Det kunne se ut som 
fisken ble kvalt. Fisk og prøver ble sendt Veterinærinstituttet, men prøvesvar kom ikke før langt 
ut på sommeren. Veterinærinstituttet konstaterte sykdommen Saprolegniose. Dette er egentlig 
ikke en sopp (selv om det kalles sopp), men mer i slekt med tang og tare. Sporer av dette finnes i 
alle ferskvannskilder, og har altså nå fått et stort utbrudd i Verdalsvassdraget. Vi så også slike 
soppdannelser på gytende Sjø-ørret på bekkene høsten før (2023) uten at dette ble påvist den 
gangen. Slike infeksjoner rammer fisken mye oftere hvis de har fått skadet slimhinnene for 
eksempel etter håndtering med fang og slipp. Fridykkere fra egen forening svømte elva i 2 til 3 
runder gjennom juni og juli måned, og det ble observert både døde fisk som ble fjernet, men 
også flere andre syke fisk. Tellinger ved fridykking/flyttellinger viste at det sto veldig lite fisk på 
elva, men dette ble ikke tatt til etterretning av Fellesforvaltningen, eller myndigheter. Fisket ble 
som sagt åpnet opp igjen, uten at fangstene ble noe bedre ut over i sesongen. Fiskekortsalget 
for Vjff stoppet fullstendig opp rundt Sankt-hans. Elveutvalget jobbet en periode opp mot egne 
grunneiere for å innhente tillatelse til å stoppe fisket på våre leide vald. Det ble litt for dårlig 
svarprosent til at vi følte vi kunne gjøre dette, og valgte derfor å holde valdene våre åpne for fiske 
ut sesongen som stoppet den 15. august.  

Nå skriver vi 2025, og nok en gang ser vi at Fellesforvaltningen gjør hva de kan for å holde åpent 
for fiske i full sesong også i 2025. Dette mener Vjff er fullstendig feil. Vi må nå ta ansvar for å 
berge så mange laks som mulig i vassdraget, og veien å gå med i praksis kun fang og slipp fiske 
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mener vi er feil forvaltning. Vi jobber på videre for å påvirke beslutningstakerne. Vi har sendt inn 
motforslag der vi sier at elva ikke må åpnes før tidligst 1. juli 2025. Dette for å spare de store 
viktige laksene for all negativ påvirkning. Vi må først finne ut om det kommer en bedring i 
lakseinnsiget, og om vi kan friskmelde elva fra Saprolegniose før vi kan tenke på å høste et 
overskudd. Fellesforvalninga har inngått samarbeid med oppdrettsindustrien via Skandinavisk 
naturovervåking. De skal montere kamera i Østnesfossen i mai 25 for å overvåke innsiget av 
laks. Dette kommer i tillegg til kamera i laksetrappa i Granfossen. Det eneste argumentet for 
likevel å holde elva åpen for fiske må være nettopp overvåking. Kanskje vi får hjelp til å passe på 
om det kommer mengder av russerlaks og/eller oppdrettslaks på elva, selv om dette kunne vært 
gjort på andre måter. 

I tillegg til dette så har Stortinget vedtatt at det skal bli enklere å få konsesjonsbehandlet 
søknader om kraftutbygging i verna vassdrag. Våre lokalpolitikere med ordfører Snorre Sandnes i 
spissen har jobbet for å få til kraftutbygging i vassdraget, og ifølge ham ligge Verdal fremst i 
løypa. Dette er Njff og Vjff svært kritiske til. Kraftutbygging har aldri ført noe godt med seg for 
laksen. Her må vi være påskrudde i tiden fremover, og komme med de innsigelser og evt. krav til 
kompenserende tiltak for å berge siste rest av Verdalslaksen.  

Som dere kan lese så blir vi ikke arbeidsledige i elveutvalget i tiden som kommer heller. Vi må 
gjøre hva vi kan for å nå frem med våre synspunkt og krav til beste for laks og sjø-ørret i 
Verdalsvassdraget. 

Fangststatistikk 2024: 

I 
2023 var totalfangsten i overkant av 2,4 tonn. Det bekrefter en totalkollaps i 2024.  

 

 

 

 

 

Bildene viser noen av de syke fiskene vi plukket ut av elva i sommer. 
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Årsmelding Jakt-utvalget 2024                 
 
Jaktutvalget har i 2024 bestått av følgende personer: 
Geir Ove Lerfald (leder), Johnny Nilssen (nestleder), Per Olav Helden (referent), 
Trond Buran, Leif Skjevik, Tommy Nilssen og Erik Aunøien  
 
 
Utvalget har gjennomført 4 møter, samt at leder har avklart div. saker på e-post. Leder har 
også deltatt på de fleste hovedstyremøtene, og info./møteref. fra disse møter er tilført alle i 
jaktutvalget. 
 
 

Tverråsjøhytta:   
             
Det ble kjørt opp 30 sekker ved til hytta 4 mars 2024 samt diverse forbruksvarer og på retur ned 
igjen ble alt av søppel på hytta tatt med og sortert nede på hytte-renovasjonsplassen ved 
Stormoen. 

Det ble ikke noen fellesdugnad i 2024, men det ble allikevel gjort noe vedlikehold på hytta, blant 
annet fikk ovnen en oppgradering med bytte av pakninger da disse var dårlige, 2 nye madrasser 
ble innkjøpt og disse ble tatt i bruk på de nye sengene som ble laget på hemsen.  

Rydding og vasking av hytta ble gjort slik at hytta var klar for bruk til jakta 2024. Ellers ble det tatt 
en beslutning om å bytte ut solcelleanlegget, så nytt solcellepanel og større batteri ble derfor 
innkjøpt.  

Dette ble planlagt montert i starten av 2025. 

Det ble en kort jaktsesong i 2024 dessverre, og lite bruk av hytta før jul, men vi håper på et bedre 
år i 2025. Litt utleie på hytta i løpet av høsten/vinteren.  

 

 

Bufe-testing (aversjonsdressur) mot sau:  
Også i år ble det satt opp 4 kvelder før sommerferien, og 4 kvelder etter fellesferien. 

Nesten alle kvelder var fullbooket med opptil 24 hunder på det meste. 

Påmelding har siden 2020 blitt registrert via digital kalender, noe utvalget ønsker å fortsette 
med. 

På grunn av at Tore Øgstad planla salg av gården ble det i år gjort avtale med Geir Martin 
Bjørkeng om å låne sau til innhengning ved den gamle planteskolen på Stiklestad. Han har også 
bistått med frakt, og bytte av sauer etter ferien, til stor tilfredstillelse for oss. 

Det har vært utfordrende å få tak i nok «Bevis-kort» men Endre Alstad NJFF-Trøndelag har bistått 
utvalget og klart å levere i tide. (Vi håper på digital løsning til neste år). De aller fleste hunder 
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som blir dressert er stående fuglehunder, men også andre raser er representert. Vi har stilt opp 
på ekstra kvelder for trekkhund- klubben der det ikke er gitt ut bevis, men gjennomført dressur 
på vanlig måte. 

Vi har i løpet av sesongen fått godkjent 3 nye aversjons-instruktører, men flere har også behov 
for resertifisering, noe som tas opp til vurdering med den enkelte etter endt sesong. 

    

 

Ansvarlige for aversjonstesting onsdag 21 august 

  

Fra venstre Trond Buran, Jorun Skei Lerfald og Geir Ove Lerfald.  
Til høyre Hr. Indahl som skal inn i sautrøa å få hunden sin testet 

Foto og deltager i testinga er undertegnede.  
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RAPPORTSKJEMA FOR GJENNOMFØRT AVERSJONSDRESSUR 

 
Tabell (innsendt Norges Jeger & Fiskerforbund) over antall og type hunder vi har testet. 

 
Hundetyper Sum antall 

1.gangsbevis 
Sum antall 

Fornyet bevis 

Stående fuglehunder 70 15 

Apporterende og støtende hunder 
jakt 

8 8 

Drivende hunder jakt 20 18 

Spisshunder jakt 0 0 

Andre hunderaser 6 3 

Blandingshunder 0 0 

Samlet antall: 104 44 

 

 
 
 
Jakt og Jaktkort: 
Jaktsesongen 2024 ble også en kort sesong. Etter en taksering som viste en noe bedre tetthet 
enn i 2023 så var det en viss optimisme. Taksering for Tverråsjøen viste en noe lavere tetthet enn 
andre terreng i Verdal, jaktutvalget valgte å sette en lavere dags -/årskvote enn de andre 
terrengene i Verdal. Når jakten startet og en fikk gått igjennom terrenget så viste det seg at det 
var noe dårlig med ryper. Dette var vel også gjengs i andre terreng i Verdal. Derfor bestemte 
Værdalsbruket seg for å stenge all jakt på rype / storfugl etter at de som hadde forhånd betalt 
jaktkort hadde hatt mulighet til å ta en tur ut. Med dette stengte VJFF også for all jakt på 
Tverråsjøen, fra og med 2 oktober. Med dette hadde alle som hadde løst jaktkort mulighet for å 
ta en tur ut i henholdsvis 1, 2 og 3-dje periode. Det var dog enighet blant jegere på Tverråsjøen 
om å jakte på en skånsom måte. Så får vi bare håpe på at bestanden tar seg opp, så vi får 
muligens jakte på ryper også i 2025. 
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Jakt-statistikk fra 2020 til 2024: 

          

                                                                                                         

 

 

 

 

 

 

For Jaktutvalget 2024  

Per Olav Helden                                                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

År Ant. Jaktkort 

 

Ant. 
Jakt 

dager 

Felte 

Ryper 

Felte 

Stor- 

fugl 

(Tiur) 

Felte 
Orr- 

haner 

Felte 

Harer 

Års- 

kort 

2  

Dagers 

2020 25 5 152 196 1 3 0 

2021 31 0 116 198 2 2 0 

2022 33 0 172 158 2 3 0 

2023 0 0 0 0 0 0 0 

2024 28 0 30 21 0 0 0 
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ÅRSMELDING FRA STORVILTUTVALGET 
Storviltutvalget har i 2024 bestått av: 

Leder: Svein Ove Kulsli 

Nestleder: Marthe Brueng 

Sekretær: Audun Valstad 

Utvalgsmedlemmer: Reidar Norstrøm, Jørgen Valstad – Marthe Brueng – Marius Tingstad – Arve 
Staberg – Kjetil Olav Helden –Jørun Kvitvang – Inge Molden- Einar Karstein Indahl, Torje 
Norstrøm, Arnt Olav Grendahl, Jonny Hallem. 

Mannskapsbank:  

Aktivitet 2024 
Det er gjennomført 7 utvalgsmøter i storvilt i 2024. 

Det er blitt mye dugnad i 2024. Mye av dugnaden er knyttet til å rydde og vedlikeholde bygninger, 
skivemateriell og holde gress og annen vegetasjon i sjakk. Det er gjennomført dugnad for å sikre 
god kvalitet på skivemateriell og hyller i lager. 

Det er gjennomført 17 treningskvelder på banen tirsdager i perioden fra 30/4-2024 ti 17/9. 
Treningskvelder for konkurranseskyttere er holdt på torsdager. Det er mange trofaste 
medlemmer som har løste årskort og har hatt mange skytekvelder. 

Det er benyttet mye tid på planlegging av ny skyttergrav, standplass, 22 cal skytebane og nytt 
sosialt bygg. Det ble forsøkt å komme i gang høsten 2024 med å få ferdigstilt planer mht 
nybygging av anlegg. Men planprosessen kom ikke så langt at det ble besluttet i storviltutvalget å 
fremme  forslag til styret mht utbygging. 

Vi har også i år hatt ett stort antall oppskytinger til storviltprøven. Det ble skutt 
skyteprøve/godkjenninger på elgbane og bjønnbane. Det ble gitt tilbud til alle skyttere om å ta 
jegergodkjenningen ved å ta bjønnprøven. Mange forsøkte og synes det var et godt alternativ. 
Bevegelig bjønnmål var populært. 

Det er foretatt utlån av banen til trening og godkjenning av deltakere på kommunenes 
bjørnejaktlag i Verdal og Levanger. I tillegg ble banen utlånt til bjørnejaktlag i Stjørdal. 

Det er gjennomført lokale stevner og stevner i henhold til terminliste.  

Banen er blitt utlånt til Forsvaret og vi hadde kursbesøk av elever fra Bakketun folkehøgskole 
som fikk innføring i bruk av rifle.  Hagleutvalget ordnet med innføring i hagleskyting. 

Ungdomsaktiviteter 
Det er gledelig å se at vi har dyktige juniorer som konkurrerer. Men det må være en målsetting å 
rekruttere flere unge skyttere. Selv om vi ser utfordringen mht økte kostnader på bla. utstyr og 



19 
 

ammunisjon. Mange unge får skyte for første gang under veiledning av erfarne skyttere, og med 
en av sine foresatte ved sin side. 

 Utvalget har en økning i antall ungdommer som har besøkt riflebanen. Det er satset på å legge 
til rette for juniorskyttere. De får gratis skytetreninger/ årskort med verdi kr 500,-. Vi har egne 
skytetider en time før ordinært på elgbanen før ferien. Der får de gratis ammunisjon i begrenset 
mengde. Vi har 3 utlånsgevær med ulike caliber-6,5x55, 17 HRM og 22 LR.  

Sponsorer  
Våre lokale sponsorer er trofaste med oss og tilfører både materialer og velvillighet. Som en takk 
inviterte vi sponsorene på kaffe og skytetrening. Det gis mulighet for å ta skyteprøven. Våre 
sponsorer har bla. vært:  

NAVA Sport, Trones Bruk, Verdalskalk, Værdalsbruket A/S, Aker Solutions, SBmaler, Obsbygg, 
NTE.  

Stevner i 2024 
Jaktfelt: 
klubbmesterskap: Jørgen Valstad nr 1 

jegerjaktfelt: Reidar Norstrøm nr 1 

Elg: 
klubbmesterskap: Bjørnar Melby 

RM: 
 Torje Norstrøm nr 1 

 lag: Torje Norstrøm, Lars Hembre, Jørgen Valstad nr 2 

 Robin Eilertsen, Reidar Norstrøm, Jonas Norstrøm nr 3 

NM:  
Magnus Skjemstad,  bronsje sammenlagt, gull junior 

fylkeslag NT nr 3 med Torje Norstrøm på laget 

     Klasseresultater: 
       D2 Magnus Skjemstad nr 2 

      JB Håkon Gram Skjemstad nr 3 

      B Lars Hembre nr 3 

      A Torje Norstrøm nr 3 
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Det må rettes en stor takk til alle medlemmene i storviltutvalget og mannskapsbanken som har 
deltatt og sikret at planlagte dugnader, stevner og treningskvelder har blitt gjennomført som 
planlagt. 

 

Audun Valstad 

Sekretær 

Magnus Skjemstad nr. 3 NM elg 2024, og Norgesmester juniorklassen. 
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ÅRSMELDING FRA STUDIEUTVALGET 
Det ble gjennomført 3 jegerprøvekurs i 2024. det ble til sammen 40 deltagere på disse 
kursene. Ingen av kursene ble fulltegnet. Det kan virke som at påmelding til disse 
kursene er noe nedadgående, men det kan ha noe med årsklasser å gjøre. Vi i 
studieutvalget har stor tro på at dette vi snu. Vi har i mange år hatt stor interesse for 
kursene, og det er naturlig med en viss forbigående nedgang. 

 

For Studieutvalget 

Arild Stenberg 
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Vi minnes noen av våre medlemmer som er gått bort i 2024 

Minneord Harald Arnøy 
Harald Arnøy var en mangeårig bidragsyter i Verdal JFF storvilt. Han var sosial og lett å bli kjent 
med. Han fremsto engasjert, med en positiv, rolig og trygg fremtoning som gjorde at den skapte 
tillit. Han var aktivt med på dugnadsarbeide som blant annet var knyttet til oppbygging og 
vedlikehold på skytebanen. Hans kompetanse som elektriker kom svært godt med ved 
oppbygging og vedlikehold av elektriske behov på elgbanen. Han inngikk i mannskapsbanken 
som skyteleder på standplass i mange år og utvalg. Han var en dyktig skytter.  og ble bla. 
Norgesmester for veteraner i 2015 i elgskyting, norgesmester for fylkeslagskyting i Lardal 2001 
og i Osen 2002. Ved en samtale våren 2024 ble han kontakte for videre deltakelse i 
mannskapsbanken og som standplassleder. Han beklaget da at han måtte svare nei på videre 
deltagelse. Dette pga helsemessige utfordringer. Hvor alvorlig hans helseutfordring var, kom til 
uttrykk nå det ble kjent at han la ut våpnene sine for salg.  

Vi takker med dette Harald Arnøy for hans tilstedeværelse som venn, klubbkompis og 
bidragsyter i Storvilt, han vil bli svært savnet. Hvil i fred. 

Minneord Johannes Nordnes (Storviltutvalget) 
En augustdag fikk vi høre at Johs hadde blitt kritisk syk, og hadde havnet på sykehuset. Han 
hadde snakket om at han hadde kjent symptomer i tiden før. Lege hadde han også oppsøkt i 
tiden like forut, men det var for sent. Et langt liv var på hell. Den 8. august 2024 gikk Johannes 
Nordnes bort. Han ble 79 år. 

Om det var sommer eller vinter, regn eller sol så kunne man regne med at Johs dukket opp på 
skytebanen. Han likte å kjøre seg turer i Tromsdalen, og var det noe som skjedde på skytebanen 
så kom han innom. Enten for å skyte, eller for å slå av en prat. Hørselen var svært svekket etter 
ett langt liv som aktiv skytter både med hagle og rifle. Høreapparatet ble han aldri fortrolig med. 
Dette gjorde det vanskelig for ham å kommunisere. Han likte å fortelle historier som var litt på 
kanten, og noen ganger vel så det. Da humret han godt. 

Johs har vært aktiv i Verdal Jeger- og Fiskerforening i en årrekke. Han har hatt tillitsverv både i 
leirdueutvalget og storviltutvalget. Leirduebanen var tidligere på Finnmyra, han var med også 
der. Vi var noen ungdommer som var på haglekurs der tidlig -80 tall. Instruktøren vår hanket tak i 
Johs, og bad ham vise hvordan det skulle gjøres. Høi! ropte han, dua føyk ut, pang, ramlet ned i 
tusen biter! Vi ungdommene var mektig imponert over slik skyting. 

På den løpende elgen kunne det bli både fullt hus, eller mange bom. Man visste aldri. En 
forklaring på resultatet hadde han alltid.   

Når det ble arrangert NM elg i Tromsdalen i 1988 var Johs den som hadde ansvaret for 
resultatene. Likedan under NM jaktfelt i 1993 som ble arrangert i Sul. Dette var store 
arrangement og ett stort ansvar.  
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Johs har vært med og bidratt til at skytebanene både på rifle og hagle er som det er i dag. 

Johs var ikke en mann som ønsket mye oppmerksomhet rundt seg selv. Alle visste hvem han var, 
nå er han borte. Hvil i fred. 

Jonny Hallem 

Minneord Johannes Nordnes (Leirdueutvalget) 
8 august 2024 døde Johs Nordnes nær 80 år gammel. I dødsannonsen sto det at Johs 
ønsket at begravelsen skulle foregå i stillhet. Ingen av oss var der.  
Johs har vært aktiv i VJFF siden 70-tallet. Han hadde mye kunnskap om anlegget til VJFF 
og utviklingen her. Men først og fremst var han interessert i skyting. 
Johs var på de fleste av skytetreninger og konkurranser i regi av VJFF, og de av oss som 
har besøkt andre jaktanlegg på Innherred har truffet Johs her også. Nesten hver dag var 
han på en eller annen skytebane. I seinere tid skjøt han ikke like mye som tidligere, men 
var rundt på skytearrangement likevel. Helsen gjorde at han ikke lenger maktet å skyte 
en sammenhengende runde på leirduebanen. Vi forsto hva det betydde for ham å delta, 
og vi tok den tiden det tok.  
Han kjørte en runde rundt Tromsdalen flere ganger om dagen. Hvis bommen til anlegget 
sto oppe var han innom. Med vindjakka på halv tolv, sneipen på plass og en humoristisk 
replikk. Gjerne litt ironisk. Halvautomaten lå i bilen. Var det mulig å skyte en serie var 
han klar. Han fikk ikke med seg så mye 

av det som ble sagt, han ble etter hvert sterkt hørselhemmet. Helsa skrantet på mange 
måter. Men kontakten med Vjff var helt sikkert en viktig del av livet hans. 

 
På bildene ser vi Johannes Nordnes i kjent positur fra noen år tilbake. Vi lyser fred over 
hans minne! 

 
 



 

 

Minneord etter æresmedlem Johan Trætli  
10. november 2024 døde vår alles kjære Johan Trætli fra oss. 

Bisettelse fant sted i Verdalsøra kapell fredag 22. november. I annonsen sto det at i 
stedet for blomster ønsket familien en gave til VJFF. Johan hadde en rekke styreverv hos 
oss, og ble i 2013 tildelt Hedersprisen i NJFF-Nord- Trøndelag for sine mange oppgaver i 
VJFF. Han ble også selvfølgelig æresmedlem hos oss tildelt i 2016 etter sine mange år 
hos oss som en bauta.  

· Storviltutvalget 1985 

· Jegerprøve instruktør 1985 

· Komiteen for NM Elg 1987-88 

· Leder i 8 år i 2 perioder 1996-2001 og 2007 til 2009 

· Ettersøk instruktør fra 1992 

· Hagleinstruktør fra 1996 

· Leder for ørkyte prosjektet Innsvatnet 

Foruten alle disse oppgavene som er nevnt her var Johan alltid til stede oppi Tromsdalen 
når det var noen form for aktivitet, og var det behov for hjelp stilte han alltid opp. Johan 
vil bli dypt savnet av oss alle. Vi lyser fred over Johan sitt minne!   

Terje. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Minneord om Johan Trætli, vår venn og mentor. 
 Du var drivkrafta i Verdal Jeger og Fisk for å få satt i gang et kvinneutvalg i 2007. Du var 
en god læremester for oss med skyting, forskjellige jaktmetoder, hundetrening, 
ettersøkshund, og ikke minst være vår talsmann. Du var ivrig for å få oss i gang med de 
forskjellige aktivitetene og oppmuntret oss til å få til et godt miljø, hvor alle trivdes. Du 
trivdes best i skog og fjell med din rifle og hagle, og du jaktet hovedsakelig elg og rådyr. 
Vi som var så heldige å ha deg i vårt miljø og som mentor, sitter igjen med mange gode 
minner som vi vil ta godt vare på. Det gjelder både i jeger- og fiskesammenheng og 
private sosiale sammenhenger. Vi er utrolig takknemlig for alt du har gjort for så mange i 
Verdal Jeger og Fiskeforening, og særlig oss i kvinneutvalget. Skitt jakt på nye 
jaktmarker.  

Kvinneutvalget Verdal Jeger og fiskeforening.  

Anita og Inger 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

BUDSJETT 2025 

 

 

VALG 2025 
Her er styrets innstilling til årsmøtet. 

Etter årsmøtet blir listen oppdatert og offentliggjort på nytt i sin helhet. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedlegg: Resultatregnskap fra 2024 med balanse 
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